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Personal Data:
Name                          : Ahmed Ashry Matwaily Hassaneen. 
Date of birth               : 21/1/1982

Place of Birth           : Saudi Arabia

Sex                           : Male

Religion                      : Muslim.

Telephone                   : +96560304705
Nationality                 : Egypt.

Address                      : Kuwait.
Military Status         : Accepted Good.

Present Occupation   : senior Training Supervisor in the 10th Ramadan's 

                                    Higher Technology Institute.

E- mail:-            ahmedashry.hti61@gmail.com
Education Data:- 
Bachelor' of social work   in 2004 Cairo University – Egypt.

IT Essentials: Pc Hardware & Software: Cisco – America. 

Facuatal of Education Eain Shams University – Egypt

( إضطرابات النطق والتخاطب ) – كلية التربية جامعة عين شمس 2006/2007 .

دورة في السلامة والصحة المهنية 3/2009  من المعهد الأمني للسلامة والصحة المهنية 
دورة في كيفية الإطفاء والإنقاذ 7/2009   - قسم الدفاع المدني – وزارة الداخلية – القاهرة 
دورة في اللغة الإنجليزية 2009/2010 – المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة 
دورة في التقويم الذاتي لمؤسسات التعليم العالي ( الجهاز الإداري ) خاصة بالجودة 2010- المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة 
حاصل على دورة فى التحكيم الدولى وحاصل على شهادة تحكيم دولى وكارنية تحكيم دولى

Languages:
Arabic (native tong) / English (good)

Computer Skills:-
Microsoft Office (Word – Excel – Power Point). 

Maintenance PC H/W & S/w 

Certified (Cisco Technician). 
Personal skills:- 

Dynamic personality, Quick learner, Creative, Well – organized, Excellent communication skills & Team work oriented.

Work experiences:- 

Secretary:

Work at Higher Technology Institute as secretary since 7/6/2005 till 1/5/2007.
Carries out a variety of clerical duties of allotted division covering typing of correspondence, reports, notes, statements, proof reading of completed typing work, sending faxes, receiving, registering and distributing office mail, retrieving and photocopying of document.

Develops different types of forms/computer spreadsheets for various statistical records and reports to meet variety of different types of forms.

· Keeps record of overtime, checking and dispatching of time sheets of divisional staff and ensures that are marked properly. 

· Works as secretary Dean by receiving and keeping record of telephone calls/messages, appointments, meeting and mail. 

· Carries out the duties of the Senior Personal Assistant during leave or absence and assists other clerks during periods of 
· absence or heavy workload
Training:-

- Work at Higher Technology Institute as trainer since2/5/2007 till now.
- Awareness for Industial organization services for private factories at 10th of Ramadan city with (Skill Development Project "SDP") project and also served as Admistration Assistant Training Need Assessment ''TNA'' with the same project and factories with( Skills Development project "SDP") at higher technological Institute (H.T.I).

 - had good ability for reporting systems for any topics.

- had ability for planning and control for any objects.
- Training Supervisor in the 10th Ramadan's Higher Technology Institute.

Objectives:- 
Seeking administrative position with Multinational / International CO. 

In some of Administrative / Materials /Secretary / Receivables / Human Resources & Office Management. 
Finally, I hope to be one of your sincerely staff
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 7- دورة في التقويم الذاتي لمؤسسات التعليم العالي ( الجهاز الإداري ) خاصة بالجودة 2010- المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة .
8- حاصل على دورة فى التحكيم الدولى وحاصل على شهادة تحكيم دولى وكارنية تحكيم دولى

اللغة : 

اللغة العربية (اللغة الأم – الإنجليزية ( جيد )  

مهارات الكمبيوتر : 

Microsoft Office (Word – Excel – Power Point). 

Maintenance PC H/W & S/w 
Certified (Cisco Technician). 

الخبرات الوظيفية 

1- عملت بالمعهد منذ 7/6/2005 حتي 1/5/2007 في السكرتاريه بمكتب عميد المعهد 

2- من الفترة 2/5/2007 وحتي الآن بإدارة التدريب – مسئول التوعية والدعاية بإحدي المشاريع الخاصة بالتدريب الخارجي بالمصانع وهو مشروع تنمية المهارات – منسق إحتياجات للمشروع – مسئول التدريب الداخلي بالمعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان
3-  مسئول قسمى مدنى وعمارة 
4- مسئول قسمى ميكانيكا وميكاترونكس 
5- مسئول قسم علوم الحاسب والبرمجيات 
6- إلى أن وصلت إلى رئيس قسم التدريب الصناعى الميدانى بالمعهد التكنولوجى العالى بمدينة العاشر من رمضان وذلك حتى 30/9/2022. 
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البيانات الشخصية  

الإسم : أحمد عشري متولي حسانين                                                                                                                                              

تاريخ الميلاد : 21/1982


محل الميلاد : المملكة العربية السعودية

النوع : ذكر 

الديانة : مسلم 


التليفون : 0096560304705

البلد : الكويت  


الموقف من التجنيد : مؤدي الخدمة العسكرية 


الوظيفة الحالية : رئيس قسم التدريب – مسئول التدريب الداخلي بالمعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان 

البريد الإلكتروني : -  ahmedashry.hti61@gmail.com               

الحالة التعليمية : 

1- بكالوريوس خدمه إجتماعية 2004 القاهرة . 

2-IT Essentials: Pc Hardware & Software: Cisco – America . 

3- ( إضطرابات النطق والتخاطب ) – كلية التربية جامعة عين شمس 2006/2007

4- دورة في السلامة والصحة المهنية 3/2009  من المعهد الأمني للسلامة والصحة المهنية 

5-   دورة في كيفية الإطفاء والإنقاذ 7/2009   - قسم الدفاع المدني – وزارة الداخلية – القاهرة 


6- دورة في اللغة الإنجليزية 2009/2010 – المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة 


7- دورة في التقويم الذاتي لمؤسسات التعليم العالي ( الجهاز الإداري ) خاصة بالجودة 2010- المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة 

اللغة : 


اللغة العربية (اللغة الأم – الإنجليزية ( جيد ) 

مهارات الكمبيوتر : 


Microsoft Office (Word – Excel – Power Point). 


Maintenance PC H/W & S/w 


Certified (Cisco Technician). 

الخبرات الوظيفية 


1- عملت بالمعهد منذ 7/6/2005 حتي 1/5/2007 في السكرتاريه بمكتب عميد المعهد 


2- من الفترة 2/5/2007 وحتي الآن بإدارة التدريب – مسئول التوعية والدعاية بإحدي المشاريع الخاصة بالتدريب الخارجي بالمصانع وهو مشروع تنمية المهارات – منسق إحتياجات للمشروع – مسئول التدريب الداخلي بالمعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان 
إلى أن وصلت إلى رئيس قسم التدريب حتى 30/9/2022 بالمعهد التكنولوجى الهالى بمدينة العاشر من رمضان .
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Personal Data:

Name                          : Ahmed Ashry Matwaily Hassaneen. 

Date of birth               : 21/1/1982


Place of Birth           : Saudi Arabia


Sex                           : Male


Religion                      : Muslim.


Telephone                   : 02/22451690 - 0122962779.


Nationality                 : Egypt.


Address                      : 16 mansour ameir St. Saraya elkobba – Egypt.

Marital Status            : married / one child.

Military Status         : Accepted Good.


Present Occupation   : senior Training Supervisor in the 10th Ramadan's 


                                    Higher Technology Institute.


E- mail: -  ahmed_medo_61@yahoo.com 

                   ahmed_ashry61@hotmail.com

Education Data:- 

Bachelor' of social work   in 2004 Cairo University – Egypt.


IT Essentials: Pc Hardware & Software: Cisco – America. 


Facuatal of Education Eain Shams University – Egypt


( إضطرابات النطق والتخاطب ) – كلية التربية جامعة عين شمس 2006/2007 .


دورة في السلامة والصحة المهنية 3/2009  من المعهد الأمني للسلامة والصحة المهنية 

دورة في كيفية الإطفاء والإنقاذ 7/2009   - قسم الدفاع المدني – وزارة الداخلية – القاهرة 

دورة في اللغة الإنجليزية 2009/2010 – المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة 

دورة في التقويم الذاتي لمؤسسات التعليم العالي ( الجهاز الإداري ) خاصة بالجودة 2010- المعهد التكنولوجي العالي بالعاشر من رمضان – القاهرة 

دبلوم دراسات عليا في الدراسات الإسلامية – معهد الدراسات الإسلامية – القاهرة  .


Languages:

Arabic (native tong) / English (good)/ German (medium).


Computer Skills:-

Microsoft Office (Word – Excel – Power Point). 


Maintenance PC H/W & S/w 


Certified (A+Compatia & Cisco Technician). 

Personal skills:- 


Dynamic personality, Quick learner, Creative, Well – organized, Excellent communication skills & Team work oriented.


Work experiences:- 


Secretary:


Work at Higher Technology Institute as secretary since 7/6/2005 till 1/5/2007.

Carries out a variety of clerical duties of allotted division covering typing of correspondence, reports, notes, statements, proof reading of completed typing work, sending faxes, receiving, registering and distributing office mail, retrieving and photocopying of document.


Develops different types of forms/computer spreadsheets for various statistical records and reports to meet variety of different types of forms.


· Keeps record of overtime, checking and dispatching of time sheets of divisional staff and ensures that are marked properly. 


· Works as secretary Dean by receiving and keeping record of telephone calls/messages, appointments, meeting and mail. 


· Carries out the duties of the Senior Personal Assistant during leave or absence and assists other clerks during periods of 

· absence or heavy workload

Training:-


- Work at Higher Technology Institute as trainer since2/5/2007 till now.

- Awareness for Industial organization services for private factories at 10th of Ramadan city with (Skill Development Project "SDP") project and also served as Admistration Assistant Training Need Assessment ''TNA'' with the same project and factories with( Skills Development project "SDP") at higher technological Institute (H.T.I).


 - had good ability for reporting systems for any topics.


- had ability for planning and control for any objects.

- Training Supervisor in the 10th Ramadan's Higher Technology Institute.


Objectives:- 

Seeking administrative position with Multinational / International CO. 


In some of Administrative / Materials /Secretary / Receivables / Human Resources & Office Management. 

Finally, I hope to be one of your sincerely staff
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